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Przebywający na zgrupowaniu reprezentacji U21 Holandii Justin Kluivert

udzielił wywiadu dla Fox Sports. Dziś pojawiły się kolejne fragmenty jego

wypowiedzi.

- W ostatnich tygodniach idzie dobrze, nauczyłem się bardzo dużo od nowego

trenera i jestem szczęśliwy, że zagrałem bardzo dużo minut. Graliśmy w 4-4-2 i w

tym ustawieniu czuję, że daję z siebie całą siłę, zatem jest dobrze. Nie mogę się

doczekać ponownej gry. Nowy trener uważa, że jestem dobrym graczem i chce bym

używał mojej szybkości. Muszę dawać cały czas z siebie maksimum. Jeśli daje mi się

robić to co potrafię, wówczas zazwyczaj wszystko idzie dobrze. Di Francesco? Było

ciężko. Jednak wiesz również, że gdy idziesz do nowego zespołu jest normalnym, że

nie zawsze wychodzisz w pierwszym składzie i byłem na to przygotowany. Terasz,

gdy gram więcej czuję się lepiej, jestem bardzo zadowolony. Robię zawsze to co

potrafię najlepiej i mam nadzieję, że pewnego dnia będzie graczem pierwszego

składu. 

Po przybyciu Claudio Ranieriego młody Holender wybiegł w obydwu meczach w

pierwszym składzie, przy czym w pojedynku ze Spal został zmieniony w trakcie

przerwy. 
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